

BPR - Møllehaven

Referat

Den 09.06.26 kl. 15.00-16.30, Møllehaven 7c, 3550 Slangerup

MØDEDELTAGERE

Formand: Steen Thomsen
Pårørende: Nohal S. Hjorth
Afd. leder Johnny

Pårørende: Carina Barkum (afbud)
Beboer: Camilla
Personale: Mette M.

Referat

Sag nr. 1

Godkendelse af referat den 25.03.26

Godkendt

Sag nr. 2

Beboernes punkt:

A: Beboerferie – Status.

Camilla fortalte det havde været en god tur. De havde været i en dyrepark og der kunne shoppes. Det var desværre den dag Nem ID gik ned i en periode. Men der blev shoppet senere. De ville have været i svømmehal, men det lykkes ikke på grund af indgangsforholdene krævede oprettelse af APPs. og så kunne alle ikke scannes ind.

Fregatten Jylland blev besøgt og de var på restaurant den sidste aften og så havde vejret været rigtig godt.

Til november skal de til Marienlyst ved Helsingør og overnatte samt en tur til Sverige og handle.

B: Storskrald & oprydning i skurene

Alle reoler er samlet og der blev smidt rigtig meget ud, så det er blevet mere overskuelig, hvad der er i skurene. Nu er der blevet plads til den enkles beredskabs kasse på reolen.

C. Sommerfesten 2026

Camilla fortæller at de har valgt den samme mad som sidste år og de har kunne vælge imellem mange spændende kager.

Steen syntes det var en god ide, at der var forskellige aktiviteter sidste år. Boccia, Kongespil. Camilla fortalte at det vil der også være i år.

Sag nr. 3

Status Møllehaven:

Fravær

Johnny orienterede om at sygefraværet i Møllehaven er på 1,4 procent for marts og april måned.

Lev køkkener

Køkkenerne sættes op i september måned. Først i uge er det hus 5-7 anden uge er det hus 3.

Mette fortæller at beboerne og personalet vil lave en plan for, hvor der spises og hvor maden opbevares i perioden.

Sag nr. 4

Sommerfesten 2026

Blev behandlet under beboernes punkt.

Sag nr. 5

Husregler.

Orientering/drøftelse af Møllehavens husregler - skrevne, som uskrevne.

Der blev orienteret og talt generelt om husreglerne, som beboerne beslutter på deres husmøder. F.eks. hvornår man rejser sig fra bordet, for at mindske uro eller det opleves som forstyrrende.

Hvis man spiser hos sig selv, hvornår kommer man ud i fælleskøkkenet hvor andre spiser.

Ved særlige arrangementer, F.eks. hvis en beboer afholder sin fødselsdag i huset med gæster, er der på baggrund af tidligere oplevelser, lavet en form for samtykkeerklæring/aftale. Så der er forudsigeligt og tydeligt, hvad forventningerne er for dem der afholder og hvordan personalet kan understøtte det og andre beboer kender rammerne.

Der blev udtrykt undren over formuleringen i samtykket/aftalen, fordi den virkede meget formaliseret. Det blev aftalt at Mette sammen med personalet vil se den igennem og tilrette den.

Sag nr. 6

Referat af Beboer- og Pårørendeformandsrådsmøde den 11. maj 2026.

Steen som deltager på formandsrådsmøderne, gennem gik referatet, Som alle kan læse på Dialognet

Sag nr. 7

Rådet for handicap, psykiatri og udsathed.

Rådet ønsker afklaret, om de lokale Beboer- og Pårørenderåd ønsker, at medlem/medlemmer fra Rådet deltager i Beboer- og Pårørenderådernes møder.

Sag nr. 8

Steen fremlagde ovenstående ønske.

Punktet blev drøftet. Steen blev spurgt ind til, hvad formålet kunne være og hvilken rolle de skulle have på mødet. Steen blev desuden spurgt ind til rådets sammensætning, valgperiode og kompetencer.

Det blev aftalt ,at Mette ville gå i dialog med beboerrepræsentanten Camilla. Hvor det kunne forklares mere uddybende og efterfølgende vil Camilla melde tilbage til rådet via Mette. Punktet vil blive drøftet igen den 1.9, hvor hele rådet deltager og Camillas holdning til forespørgslen kommer med.

EVT.

Kommende beboerpårørenderåds møder:

1.9 kl. 14-15.30

Der var enighed i rådet, om at fremrykke mødet den 1. september til kl. 14.00. på grund af beboer pårørendeformands møde samme dag

1.12 kl. 15-16.30